
Vážení pracovníci Fakultní nemocnice u Svaté Anny v Brně,

na základě zákona 106/1999 Sb. žádám o následující informace:

1. Jaké bylo ve Vaší nemocnici využití skutečné lůžkové kapacity za rok 2020?
2. Jaké bylo ve Vaší nemocnici využití skutečné lůžkové kapacity za rok 2019, za rok 2018, za rok 2017, za rok
2016?
3. Jaké bylo ve Vaší nemocnici využití skutečné lůžkové kapacity od 1. ledna 2021 do 31. března 2021?

Děkuji předem za vyřízení žádosti.

S pozdravem,
, narozen 




